
PROTOKÓŁ Nr XXXIII/09 

z XXXIII sesji Rady Miasta Szczecinek  

odbytej w dniu 10 czerwca 2009r.  

w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

Stan Radnych – 21 
Obecnych- 18 

 
Nieobecni radni : Andrzej Jaszczur i Wojciech Knapik. Radny Krzysztof KrzyŜanowski złoŜył oświadczenie 
o rezygnacji z mandatu radnego. 

 
Godzina rozpocz ęcia: 09:00. 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji. 

3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki. 

4. Uchwała w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 

5. Uchwała w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2009r. 

6. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Szczecinek na lata 2007 – 2010 

wraz z prognozą na lata 2011 – 2013.  

7. Uchwała w sprawie  zmiany uchwały Nr V/36/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 15 stycznia 2007r.  

w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej, wyznaczenia inkasenta i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/116/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 15 października 2007r.  

w sprawie zasad i trybu udzielania ulg w spłacaniu naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje się 

przepisów ustawy z 29 sierpnia 1997r. – Ordynacja podatkowa. 

9. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu z przeznaczeniem na 

realizację zadania inwestycyjnego budowy boiska sportowego. 

10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały określającej zasady udzielania i rozmiaru zniŜek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze  

w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Miasto Szczecinek, zasady zwalniania od obowiązku 

realizacji zajęć oraz określającej tygodniowy obowiązkowy wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych  

i opiekuńczych szkolnego pedagoga i psychologa.  

11. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Centrum”  

w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Winniczna”  

w Szczecinku. 

13. Uchwała w sprawie zaopiniowania projektu Rozporządzenia Wojewody Zachodniopomorskiego 

zmieniającego rozporządzenie w sprawie obszarów chronionego krajobrazu „Jeziora Szczecineckie”. 

14. Uchwała w sprawie  wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości. 

15. Uchwała w sprawie nabycia od Polskich Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej przez Miasto Szczecinek prawa 

uŜytkowania wieczystego nieruchomości połoŜonych w Szczecinku. 

16. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
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17. Uchwała w sprawie zbycia własnościowego spółdzielczego prawa do lokalu mieszkalnego. 

18. Uchwała w sprawie przekazania przez Miasto Szczecinek w drodze darowizny na rzecz Wojewody 

Zachodniopomorskiego prawa własności nieruchomości połoŜonych w Szczecinku. 

19. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

20. Uchwała w sprawie upowaŜnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku do 

wydawania decyzji administracyjnych. 

21. Uchwała w sprawie upowaŜnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku do 

podejmowania działań wobec dłuŜników alimentacyjnych. 

22. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie organizacji oraz szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Domu Dla Bezdomnych „Zacisze”. 

23. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze w formie usług domowych i pielęgnacyjnych oraz szczegółowych zasad częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

24. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze w formie usług kąpielowych oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat oraz trybu ich pobierania. 

25. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze w formie posiłku z dowozem oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

26. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze w formie usług pralniczych oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat oraz trybu ich pobierania. 

27. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze w formie wyŜywienia oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania. 

28. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie sprawienia pogrzebu przez Miasto Szczecinek. 

29. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy. 

30. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 

31. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

32. Wnioski i zapytania Radnych. 

33. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 1.  
Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził wymagane kworum, 

− otworzył sesję, proponując na prośbę Burmistrza wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu 

(jako nowego punktu nr 4 po wystąpieniu Przewodniczącego Rady Osiedla): „Informacja na temat stanu 

powietrza w Szczecinku oraz na temat planowanych działań w zakresie ochrony środowiska w mieście”, 

− poinformował, Ŝe w związku z sygnałami o przekroczeniu dopuszczalnych norm zanieczyszczenia powietrza 

w Szczecinku, na sesję zostali  zaproszeni przedstawiciele WIOŚ, Urzędu Marszałkowskiego, Starostwa 

Powiatowego w Szczecinku oraz Dyrektor szczecineckiego Sanepid-u, 
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− przystąpienie do realizacji proponowanego dodatkowego punktu zostałoby ewentualnie przesunięte do 

czasu przybycia wszystkich zaproszonych gości. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe chodzi o opublikowanie niekorzystnych wyników pomiarów powietrza w Szczecinku, 

− oraz Ŝe chodzi o próbę uzyskania przez firmę KRONOSPAN pozwolenia na budowę spalarni odpadów, 

− do Burmistrza naleŜy wydawanie decyzji środowiskowej, w oparciu o raport przedstawiony przez 

wnioskodawcę, 

− KRONOSPAN taki raport w Urzędzie Miasta złoŜył, jednak treść tego dokumentu budzi powaŜne 

zastrzeŜenia. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe na sali obrad, w charakterze obserwatorów znajdują się przedstawiciele grupy 

załoŜycielskiej nowopowstającego stowarzyszenia, podejmującego działania na rzecz obrony jakości 

powietrza i środowiska w regionie szczecineckim, 

− przy realizacji proponowanego nowego punktu obrad przedstawicielce w/w stowarzyszenia, p. dr Joannie 

Pawłowicz zostanie udzielony głos. 

 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odczytał pismo, które skierował do Dyrektora WIOŚ w sprawie sygnałów o zanieczyszczeniu powietrza  

w naszym mieście, 

− zapewnił, Ŝe popiera inicjatywę mieszkańców i tworzenie stowarzyszenia mającego na celu działania na 

rzecz ochrony środowiska. 

 
Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad przyjęciem proponowanej zmiany w porządku obrad. 
 
W głosowaniu jawnym, Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” przyjęła proponowaną zmianę. 
 

Po wprowadzonej zmianie porz ądek obrad  przedstawia si ę nast ępuj ąco :  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji. 

3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki. 

4. Informacja na temat stanu powietrza w Szczecinku oraz na temat planowanych działań w zakresie ochrony 

środowiska w mieście. 

5. Uchwała w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 

6. Uchwała w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2009r. 

7. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Szczecinek na lata 2007 – 2010 

wraz z prognozą na lata 2011 – 2013.  

8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 15 stycznia 2007r.  

w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej, wyznaczenia inkasenta i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
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9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/116/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 15 października 2007r. 

w sprawie zasad i trybu udzielania ulg w spłacaniu naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje się 

przepisów ustawy z 29 sierpnia 1997r. – Ordynacja podatkowa. 

10. Uchwała w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu z przeznaczeniem na 

realizację zadania inwestycyjnego budowy boiska sportowego. 

11. Uchwała w sprawie zmiany uchwały określającej zasady udzielania i rozmiaru zniŜek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze  

w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Miasto Szczecinek, zasady zwalniania od obowiązku 

realizacji zajęć oraz określającej tygodniowy obowiązkowy wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych szkolnego pedagoga i psychologa.  

12. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Centrum”  

w Szczecinku. 

13. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Winniczna”  

w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie zaopiniowania projektu Rozporządzenia Wojewody Zachodniopomorskiego 

zmieniającego rozporządzenie w sprawie obszarów chronionego krajobrazu „Jeziora Szczecineckie”. 

15. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości. 

16. Uchwała w sprawie nabycia od Polskich Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej przez Miasto Szczecinek prawa 

uŜytkowania wieczystego nieruchomości połoŜonych w Szczecinku. 

17. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

18. Uchwała w sprawie zbycia własnościowego spółdzielczego prawa do lokalu mieszkalnego. 

19. Uchwała w sprawie przekazania przez Miasto Szczecinek w drodze darowizny na rzecz Wojewody 

Zachodniopomorskiego prawa własności nieruchomości połoŜonych w Szczecinku. 

20. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

21. Uchwała w sprawie upowaŜnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku do 

wydawania decyzji administracyjnych. 

22. Uchwała w sprawie upowaŜnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku do 

podejmowania działań wobec dłuŜników alimentacyjnych. 

23. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie organizacji oraz szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Domu Dla Bezdomnych „Zacisze”. 

24. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze w formie usług domowych i pielęgnacyjnych oraz szczegółowych zasad częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

25. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze w formie usług kąpielowych oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat oraz trybu ich pobierania. 

26. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze w formie posiłku z dowozem oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 
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27. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze w formie usług pralniczych oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat oraz trybu ich pobierania. 

28. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze w formie wyŜywienia oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania. 

29. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie sprawienia pogrzebu przez Miasto Szczecinek. 

30. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy. 

31. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 

32. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

33. Wnioski i zapytania Radnych. 

34. Zamknięcie  sesji. 

 
Ad. 2.   
Protokół z XXXII sesji Rady Miasta Szczecinek został przyjęty jednogłośnie 18 głosami „za”. 
 
Ad. 3.  

Janusz Jasi ński Przewodnicz ący Rady Osiedla Pilska-Raciborki: 

− nawiązał do sygnałów o przekroczeniu dopuszczalnych norm zanieczyszczenia powietrza, 

− stwierdził, Ŝe będąc w poprzednich latach  zatrudnionym w Zakładzie Płyt Wiórowych, przechodząc do firmy 

wówczas działającej pod nazwą  POLSPAN, zmuszony został do podpisania oświadczenia, Ŝe nie ujawni 

nikomu z zewnątrz przez 10 lat Ŝadnej informacji na temat tego co dzieje się w zakładzie, 

− w latach 90-tych firma codziennie przez 24 godziny na dobę węŜami straŜackimi poprzez torowisko 

odprowadzała zanieczyszczenia na zewnątrz zakładu, 

− teraz w tym miejscu połoŜona jest juŜ nowa kanalizacja i wymieniony został grunt, ale jakieś ślady mogły 

jeszcze pozostać, 

− POLSPAN zawsze miał i ma jako KRONOSPAN nieduŜą spalarnię odpadów, w której spala wszystko co się 

da, a ŜuŜel z tej spalarni wysypywany jest bezpośrednio na ziemię zamiast do zbiornika wodnego. 

 

Roman Matuszak radny: 

− stwierdził, Ŝe informacje przekazane przez Przewodniczącego Rady Osiedla są bulwersujące, 

− zapytał, gdzie były odprowadzane ścieki węŜami straŜackimi. 

 

Janusz Jasi ński Przewodnicz ący Rady Osiedla Pilska-Raciborki: 

− wyjaśnił, Ŝe ścieki odprowadzano na hałdę odpadów POLSPAN-u. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe Burmistrz postanowił powołać specjalny zespół mający na celu zbadanie sytuacji 

związanej z zanieczyszczeniem powietrza i mający opracować propozycję środków zaradczych, 

− Przewodniczący RM postuluje o zaproszenie Pana Jasińskiego do prac w tym zespole.  
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Ad. 4.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na to, Ŝe nie dotarli jeszcze na sesję zaproszeni przedstawiciele WIOŚ i Urzędu 

Marszałkowskiego, odroczył dyskusję na temat zanieczyszczenia powietrza w mieście i przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 5.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odczytał uzasadnienie projektu uchwały i oświadczenie p. Krzysztofa KrzyŜanowskiego, który zrezygnował  

z funkcji radnego. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja przygotowała projekt uchwały i wnioskuje o jej podjęcie. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła; 

Uchwał ę Nr XXXIII/346/09  

w sprawie wyga śnięcia mandatu radnego. 

Ad. 6.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe zmiana między innymi dotyczy zaksięgowania w budŜecie Miasta środków z budŜetu Państwa 

na wybory do Parlamentu Europejskiego. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− wyjaśnił, Ŝe wszystkie proponowane zmiany były omawiane na posiedzeniu Komisji, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zapytał, jak wygląda realizacja budŜetu miasta na dzień dzisiejszy, 

− czy deficyt będzie się powiększał, czy zostanie utrzymany na zaplanowanym poziomie? 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− zaplanowany deficyt nie ulega zmianie, 

− w mniejszym zakresie realizowane są dochody w części dotyczącej sprzedaŜy mienia, 

− w pozostałym zakresie realizacja dochodów przebiega zgodnie z planem. 
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Andrzej Bratkowski radny: 

− zaproponował, by po pierwszym półroczu 2009r. radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budŜetu w tym 

okresie. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe termin sporządzenia takiego sprawozdania upływa z  końcem sierpnia, 

− we wrześniu radni jak co roku takie sprawozdanie otrzymają. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami podjęła: 

Uchwał ę Nr XXXIII/347/09  

w sprawie zmian w bud Ŝecie miasta na 2009r. 

 
Ad. 7.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− otworzył dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− wyjaśnił, Ŝe zasadniczą przyczyną zmian w WPI jest ciągła konieczność zachowania zgodności WPI  

z budŜetem miasta, co umoŜliwia pozyskiwanie środków z zewnątrz, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXXIII/348/09 

w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  Miasta Szczecinek na lata 2007 – 2010 wraz z 

prognoz ą na lata 2011 – 2013. 

 
Ad. 8.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXXIII/349/08 

w sprawie  zmiany uchwały Nr V/36/07 Rady Miasta Sz czecinek z dnia 15 stycznia 2007r.  

w sprawie zarz ądzenia poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej, wyz naczenia inkasenta 

i okre ślenia wysoko ści wynagrodzenia za inkaso. 

 

Ad. 9.   
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, kto zaproponował kwotę 200 tys. zł jako górny pułap, do którego nie będą mieć zastosowania 

przepisy Ordynacja Podatkowa? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, Ŝe to jego propozycja. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− zapytał, ile decyzji dotyczących kwot powyŜej 200 tys. zł w sprawach umorzeń lub odroczeń spłaty 

zaległości Burmistrz wydał dotychczas? 

 

Grzegorz Kolomycki Skarbnik Miasta: 

− poinformował, Ŝe uchwała w sprawie umarzania lub odraczania naleŜności obowiązuje dopiero od 2007r., 

− wcześniej Burmistrz nie wydał ani jednej takiej decyzji, a po podjęciu w/w uchwały tego typu wniosków nie 

było. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  17 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/350/09 

w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/116/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 15 pa ździernika 2007r.  

w sprawie zasad i trybu udzielania ulg w spłacaniu naleŜności pieni ęŜnych, do których nie stosuje si ę 

przepisów ustawy z 29 sierpnia 1997r. – Ordynacja p odatkowa. 

 

Ad. 10.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie, 

− Miasto udziela Powiatowi pomocy nie w ramach filantropii, ale ze względu na to, Ŝe boisko będzie 

ogólnodostępne dla mieszkańców i młodzieŜy nawet nie będącej uczniami tej szkoły. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy przy rozmowach z Powiatem była omawiana forma zrekompensowania Miastu przez Powiat 

w jakiś sposób otrzymanej pomocy ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe ze względu na to, Ŝe boisko szkolne będzie ogólnodostępne, nie było potrzeby rozmawiania  

o dodatkowej rekompensacie, 

− dla Miasta rekompensatą jest juŜ to, Ŝe nie musi budować za większe pieniądze nowego boiska. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe kwestie rekompensaty partycypowania przez Miasto w inwestycjach Powiatu były omawiane 

przy planowaniu remontu dróg w mieście, 

− między innymi Miasto zgłosiło swoje uwagi do projektów, a Powiat te uwagi uwzględnił. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

Przed głosowaniem salę obrad opuściła radna Katarzyna Dudź. W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/351/09 

w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecinecki emu z przeznaczeniem na 

realizacj ę zadania inwestycyjnego budowy boiska sportowego . 

 

Ad. 11.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały. 

 

Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/352/09 

w sprawie zmiany uchwały okre ślającej zasady udzielania i rozmiaru zni Ŝek tygodniowego 

obowi ązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierz ono stanowiska kierownicze  

w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Miasto Szczecinek, zasady zwalniania od obowi ązku 

realizacji zaj ęć oraz okre ślającej tygodniowy obowi ązkowy wymiaru zaj ęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opieku ńczych szkolnego pedagoga i psychologa. 

 

Ad. 12.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały. 

 

Na salę obrad powróciła radna Katarzyna Dudź. Obecnych ponownie 18 radnych. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja po zapoznaniu się z całokształtem materiałów i stwierdzeniu, Ŝe zapisy w planie zagospodarowania 

przestrzennego zgodne są z planami inwestycyjnymi, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poprosił o omówienie listy nieuwzględnionych uwag. 

 

Mariusz Krzuszcz Wydział PP: 

− projekt planu był wyłoŜony do publicznego wglądu dwukrotnie, 

− przy pierwszym wyłoŜeniu wpłynęła uwaga, która została przez Burmistrza uwzględniona, 

− druga uwaga zawierała wniosek o zachowanie garaŜy przeznaczonych do rozbiórki,  

− uwaga ta została załatwiona odmownie, 

− uwzględnienie pierwszej uwagi zrodziło konieczność ponownego wyłoŜenia projektu do publicznego wglądu, 

− po ponownym wyłoŜeniu uwagi nie wpłynęły. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/353/09 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przest rzennego „Centrum” w Szczecinku. 

Ad. 13.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
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− na terenie przyległym do ul. Cieślaka moŜliwe będzie zlokalizowanie obiektu handlowego o powierzchni 

pow.1000m2, 

− Ŝadne zapisy planu nie wzbudziły zastrzeŜeń Komisji.  

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/354/09 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przest rzennego  „Winniczna” w Szczecinku. 

 

Ad. 14.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− zdaniem Komisji tereny, o których mowa w projekcie rozporządzenia Wojewody nie zawierają elementów 

przyrody wymagających ochrony, 

− są tam zlokalizowane zakłady pracy, oczyszczalnia ścieków, schronisko dla zwierząt. planowana jest 

budowa obwodnicy. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/355/09 

w sprawie zaopiniowania projektu Rozporz ądzenia Wojewody Zachodniopomorskiego zmieniaj ącego 

rozporz ądzenie w sprawie obszarów chronionego krajobrazu „J eziora Szczecineckie”.  

 
Ad. 15.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   
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Uchwał ę Nr XXXIII/356/09 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści . 

 

Ad. 16.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/357/09 

w sprawie nabycia od Polskich Kolei Pa ństwowych Spółki Akcyjnej przez Miasto Szczecinek pr awa 

uŜytkowania wieczystego nieruchomo ści poło Ŝonych w Szczecinku. 

 
Ad. 17.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/358/09 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek . 

 
Ad. 18.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/359/09 

w sprawie zbycia własno ściowego spółdzielczego prawa do lokalu mieszkalnego . 

 

Ad. 19.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− w treści i tytule uchwały naleŜy dokonać formalnej poprawki, zamiast zapisu „na rzecz Wojewody 

Zachodniopomorskiego” powinno być „na rzecz Skarbu Państwa”. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały z został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/360/09 

w sprawie przekazania przez Miasto Szczecinek w dro dze darowizny na rzecz Skarbu Pa ństwa prawa 

własno ści nieruchomo ści poło Ŝonych w Szczecinku. 

 

Ad. 20.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− omawiana uchwała oraz kolejne projekty uchwał ujęte w porządku obrad w pkt od 20 do pkt 29 dotyczą 

MOPS i zmian formalnych związanych ze zmianą nazewnictwa stanowisk,  

− zmiany nie wiąŜą się ze skutkami finansowymi, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty wszystkich w/w uchwał. 

 

Salę obrad opuścił radny Marek Ogrodziński. Na sali pozostało 17 radnych. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/361/09 

w sprawie zmiany Statutu Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 
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Ad. 21.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− opinia Komisji jest juŜ radnym znana, 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/362/09 

w sprawie upowa Ŝnienia Dyrektora Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Szczecinku  

do wydawania decyzji administracyjnych. 

 

Ad. 22.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− opinia Komisji jest juŜ radnym znana, 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

Na salę obrad powrócił radny Marek Ogrodziński. Obecnych 18 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/363/09 

w sprawie upowa Ŝnienia Dyrektora Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Szczecinku  

do podejmowania działa ń wobec dłu Ŝników alimentacyjnych. 

 

Ad. 23.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− opinia Komisji jest juŜ radnym znana, 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/364/09 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie organizacji oraz  szczegółowych zasad ponoszenia odpłatno ści 

za pobyt w Domu Dla Bezdomnych „Zacisze”. 

 

Ad. 24.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− opinia Komisji jest juŜ radnym znana, 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/365/09 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych za sad przyznawania i odpłatno ści  

za usługi opieku ńcze w formie usług domowych i piel ęgnacyjnych oraz szczegółowych zasad 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz tr ybu ich pobierania . 

 

Ad. 25.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− opinia Komisji jest juŜ radnym znana, 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/366/09 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych za sad przyznawania i odpłatno ści  

za usługi opieku ńcze w formie usług k ąpielowych oraz szczegółowych zasad cz ęściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobi erania. 

 

Ad. 26.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− opinia Komisji jest juŜ radnym znana, 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/367/09 

w sprawie zmiany uchwały w  sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatno ści za usługi 

opieku ńcze w formie posiłku z dowozem oraz szczegółowych z asad cz ęściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

 
Ad. 27.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− opinia Komisji jest juŜ radnym znana, 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/368/09 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych za sad przyznawania i odpłatno ści za usługi 

opieku ńcze w formie usług pralniczych oraz szczegółowych z asad cz ęściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 
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Ad. 28.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− opinia Komisji jest juŜ radnym znana, 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/369/09 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych za sad przyznawania i odpłatno ści za usługi 

opieku ńcze w formie wy Ŝywienia oraz szczegółowych zasad cz ęściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Ad. 29.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− opinia Komisji jest juŜ radnym znana, 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/370/09 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie sprawienia pogrz ebu przez Miasto Szczecinek. 

 

Ad. 30.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący klubu Wspólnoty Samorz ądowej i Prawa i Sprawiedliwo ści: 

− projekt uchwały został zgłoszony przez Klub Radnych, 

− przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta:  

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXXIII/370/09 

w sprawie nadania nazwy ulicy. 
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W związku z przybyciem zaproszonych przedstawicieli WIOŚ i przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego, 

Przewodniczący Rady Miasta powrócił do realizacji pkt 4 porządku obrad: Informacja na temat stanu powietrza 

w Szczecinku oraz na temat planowanych działań w zakresie ochrony środowiska w mieście”. 

 

Ad. 4.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta - przywiał nowoprzybyłych gości:  

− Zygmunta Kozłowskiego, Kierownika Biura Geologii i Polityki Ekologicznej Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Zachodniopomorskiego, 

− dr inŜ. Małgorzatę Landsberg-Uczciwek, Naczelnika Wydziału Monitoringu WIOŚ w Szczecinie, 

− Andrzeja Milucha Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, 

− dr inŜ. Jerzego Kamińskiego, Kierownika Delegatury WIOŚ w Koszalinie, 

− Krzysztofa Lisa, Starostę Powiatu Szczecineckiego, 

− Marka Kotschy, Wicestarostę Powiatu Szczecineckiego, 

− Andrzeja Grobelnego, Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Szczecinku. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− podziękował gościom za przybycie, 

− wprowadzając do tematu wyjaśnił, Ŝe chodzi o raport o jakości powietrza, który wykazał przekroczenie  

w Szczecinku dopuszczalnego stęŜenia rakotwórczego benzo/alfa/pirenu, 

− wyjaśnił teŜ, jakie czynniki powodują emisję benzo(a)pirenu do atmosfery: grillowanie, spaliny 

samochodowe, palenie papierosów, działalność zakładów przemysłowych, 

− substancja ta pojawia się takŜe w innych, nawet większych miastach, ale w Szczecinku wystąpiło bardzo 

duŜe przekroczenie dopuszczalnych norm, 

− na to nakładają się jeszcze bardzo złe wyniki związane z pomiarem pyłu PM-10, 

− juŜ dziś trzeba podejmować działania zapobiegawcze, 

− dochodzi do tego plan wybudowania przez KRONOSPAN nowej spalarni odpadów, 

− na podstawie przedłoŜonego prze tę firmę raportu oddziaływania na środowisko Miasto wydaje tzw. decyzję 

środowiskową,  stanowiącą podstawę do ubiegania się o pozwolenie na budowę, 

− raport ten jest bublem, dane w tym dokumencie są wątpliwe, wskazuje się w nim, Ŝe hałda odpadów to 

jedynie biomasa, 

− podobnie firma opisywała skład hałdy w 1999r., uzyskując wówczas zgodę na wywóz odpadów z hałdy na 

okoliczne pola k. Parsęcka, 

− zgodę tę zaskarŜyło wówczas Stowarzyszenie ”W Jedności Siła”, które przedstawiło specjalistyczną 

ekspertyzę, jaki jest rzeczywisty skład spornej hałdy, 

− firma musiała wstrzymać dalsze wywoŜenie odpadów na pola, 

− jeśli chodzi o budowę nowej spalarni, to w procesie spalania nie ma moŜliwości wyeliminowania 

niebezpiecznych pierwiastków i związków, które wydostaną się do atmosfery, 

− Przewodniczący Rady Osiedla teŜ potwierdził, Ŝe na hałdę bezpośrednio odprowadzono ścieki 

poprzemysłowe, 
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− Zarząd firmy nazywa to „energią zieloną”, ale smród z KRONOPSPAN-u jest zdecydowanie większy, niŜ 

kilka lat temu, jest więcej chorób alergicznych, co zgłasza równieŜ poradnia alergologiczna w Koszalinie,  

w powietrzu występuje więcej pyłu, 

− KRONOSPAN w swoim raporcie nie sumuje emisji ze wszystkich spółek działających na terenie zakładu,  

co deformuje fakty, 

− zaproszeni goście powinni pomóc zweryfikować ten wątpliwy raport, 

− Urząd Miasta nie posiada narzędzi prawnych uprawniających do bezpośredniego zajmowania się ochroną 

środowiska, 

− Burmistrz jest jednak mieszkańcem Szczecinka i jak kaŜdy mieszkaniec che Ŝyć w  zdrowym środowisku, 

− wydanie decyzji środowiskowej nie moŜe się jednak opierać tylko na tym co się Urzędowi Miasta wydaje, ale 

na faktach, 

− wydaje się, Ŝe planowana budowa spalarni zaszkodzi miastu, ale to trzeba udowodnić, a zaproszeni goście 

powinni w tym pomóc. 

 

Andrzej Miluch Zachodniopomorski Wojewódzki Inspekt or Ochrony Środowiska: 

− badania powietrza prowadzone są w poszczególnych strefach, 

− w Szczecinku i powiecie szczecineckim badania zostały przeprowadzone dzięki Starostwu, które badania te 

dofinansowało oraz dzięki  SANEPID-owi, który je wykonał, 

− do raportu KRONOSPAN-u konieczne będzie opracowanie koreferatu, 

− odnośnie raportu o przekroczeniu dopuszczalnych norm zanieczyszczenia powietrza, prawdopodobnie 

Urzędowi Marszałkowskiemu nie uda się dotrzymać terminów wynikających z ustawy, związanych  

z przygotowaniem i wprowadzeniem specjalnego programu ochrony środowiska. 

 

Dr in Ŝ. Małgorzata Landsberg-Uczciwek, Naczelnik Wydziału  Monitoringu WIO Ś w Szczecinie: 

− przedstawiła i omówiła prezentację multimedialną na temat źródła zanieczyszczeń benzo(a)piranem i pyłem 

PM10, 

− zaprezentowała wyniki badań składu chemicznego pyłu PM10, wskazała rodzaje emisji, rodzaje poziomów 

substancji w powietrzu, 

− przedstawiła zasady ochrony powietrza przed zanieczyszczeniami oraz kryteria oceny jakości powietrza  

w strefach, 

− zaprezentowała klasyfikację stref województwa zachodniopomorskiego i wyniki pomiarów z 2007r. i 2008r., 

− przedstawiła uwagi na temat stacji pomiarowej w Szczecinku, 

− podała prognozy stęŜeń pyłu PM10 na lata 2010,2015 i 2020 oraz prognozy stęŜeń pyłu PM2,5, 

− wymieniła emitory benzo(a)pirenu w powiecie szczecineckim, wśród których nie wskazała firmy 

KRONOSPAN, 

− poinformowała o procedurze opracowywania programów ochrony powietrza, oraz uprzedziła, Ŝe procedura 

taka moŜe potrwać ok. 3 lata. 

Wydruk prezentacji multimedialnej stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
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Zygmunt Kozłowski, Kierownik Biura Geologii i Polit yki Ekologicznej Urz ędu Marszałkowskiego 

Województwa Zachodniopomorskiego: 

− ustawa zobowiązuje Marszałka Województwa do sygnalizowania przekroczenia dopuszczalnych norm 

zanieczyszczenia powietrza, 

− ze względu na to, iŜ działania nie mogą być finansowane z budŜetu sejmiku wojewódzkiego, wniosek  

o pieniądze na przygotowanie programu działań naprawczych kierowany jest do Wojewody, 

− wpierw trzeba jednak ustalić przyczynę złych wyników powietrza, 

− odnośnie decyzji środowiskowej, to jej wydanie powinno zostać wstrzymane do czasu uchwalenia programu 

dla strefy szczecineckiej. 

 

Krzysztof Lis, Starosta Powiatu Szczecineckiego: 

− Starostwo sfinansuje zakup sprzętu pomiarowego, 

− dyrektor KRONOSPAN-u twierdzi, Ŝe działalność tego zakładu nie ma związku z występującymi 

zanieczyszczeniami powietrza, 

− przekroczone stęŜenie benzo(a)pirenu i pyłu PM10 w powietrzu a budowa spalarni to dwa róŜne problemy, 

− wydanie pozytywnej opinii byłoby przedwczesne, 

− samorząd województwa moŜe jednak juŜ teraz podjąć działania krótkoterminowe, doraźne, mające na celu 

powstrzymanie zagroŜeń, moŜe wskazać listę podmiotów odpowiedzialnych za zanieczyszczenie powietrza, 

sposób ograniczenia emisji oraz sposób dalszego postępowania podmiotów korzystających ze środowiska. 

 

Dr in Ŝ. Małgorzata Landsberg-Uczciwek, Naczelnik Wydziału  Monitoringu WIO Ś w Szczecinie: 

− uwaŜa, Ŝe zapisy o działaniach doraźnych znalazły się w rozporządzeniu przez przypadek, i dlatego trudno 

je realizować, 

− nie poleca zwiększania częstotliwości pomiarów. 

 

Andrzej Grobelny Powiatowy Inspektor Sanitarny w Sz czecinku: 

− zapewnił, Ŝe urządzenie pomiarowe, którym dysponuje SANEPID jest przystosowane do pomiaru stęŜenia 

takŜe pyłu PM2,5, wymaga tylko drobnego doposaŜenia. 

 

Andrzej Miluch Zachodniopomorski Wojewódzki Inspekt or Ochrony Środowiska: 

− poinformował, Ŝe laboratoria wykonujące badania na zlecenie WIOŚ mają akredytację do prowadzenia tego 

typu badań, i Ŝe badania takie wykonywane są zgodnie z ustawowymi procedurami. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zaprosił radnych do zadawania pytań i zgłaszania uwag. 

 

Bogumił Kłyk radny: 

− naleŜy jak najszybciej podjąć działania tzw. doraźne, o których wspomniał Starosta, aby plan działań nie 

rodził się latami, 

− waŜne jest równieŜ jak najszybsze ustalenie sprawców przekroczenia zanieczyszczeń powietrza. 
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Roman Matuszak radny: 

− zapytał, dlaczego w tabelach przedstawionych w prezentacji multimedialnej nie wymieniono KRONOSPAN-u 

jako jednego z emiterów benzo(a)pirenu? 

− czy dane o emiterach wynikają z decyzji o dopuszczeniu do emisji, wydanych przez Urząd Wojewódzki? 

 

Dr in Ŝ. Małgorzata Landsberg-Uczciwek, Naczelnik Wydziału  Monitoringu WIO Ś w Szczecinie: 

− dane gromadzone są na podstawie informacji uzyskanych przez Urząd Marszałkowski od tych podmiotów, 

które są emiterami, 

− KRONOSPAN nie ma pozwolenia na emisję benzo(a)pirenu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyraził zdumienie, jak to jest moŜliwe, Ŝe największy zakład w mieście nie ma takiego pozwolenia, 

− stwierdził, Ŝe tę kwestię trzeba wyjaśnić, 

− poza tym ujście wody w KRONOSPAN-ie nie ma strefy ochronnej, w razie katastrofy zostanie zakaŜona 

woda w kranach, 

− ktoś KRONOSPAN-owi wydał na to pozwolenie, 

− firma ta otrzymała zaszczytny tytuł „MISSTER EKOLOGII”, to dziwne,  

− nie będzie zgody na wszystko to, czego Ŝyczy sobie KRONOSPAN,  

− jaki interes ma Szczecinek, by dopuścić do budowy nowego niebezpiecznego emitera, 

− w najbliŜszym czasie nie zamierza wydawać pozytywnej decyzji, 

− bez KRONOSPAN-u w Szczecinku teŜ moŜna wyobrazić sobie Ŝycie, dość szantaŜowania Miasta 

stanowiskami pracy, 

− nie namawia do likwidacji zakładu, ale do zastanowienia się przez dyrektora nad tym, co robi. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− stwierdził, Ŝe słucha Burmistrza ze zdumieniem, poniewaŜ od kilkunastu lat sygnalizuje uciąŜliwość 

KRONOSPAN-u, 

− przypomniał, Ŝe została sporządzona tzw. Biała księga”, zawierająca szereg danych i informacji oraz 

raportów na temat działalności i uciąŜliwości tego zakładu, 

− przypomniał, Ŝe z firmą zostało podpisane przez Miasto porozumienie w sprawie finansowania przez 

KRONOSPAN badań powietrza nad zakładem, 

− wymagana jest konsekwencja w egzekwowaniu od tego zakładu przepisów o ochronie środowiska, 

− nie powinno się dopuścić do nowej inwestycji,  

− gdy zapytał dyrektora KRONOSPAN-u co zakład zamierza zrobić z hałdą odpadów otrzymał obraźliwą 

odpowiedź, Ŝeby radny wziął sobie tę hałdę na plecy. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił uwagę, Ŝe nie nawołuje do wojny z KRONOSPAN-em, ale do dogadania się z firmą, Ŝeby zaczęła 

przestrzega  zasady ochrony środowiska, 

− nie moŜna jednak tolerować działań zagraŜających zdrowiu mieszkańców, 



- 21 - 

− odnośnie uwag radnego Andrzeja Bratkowskiego przypomniał, Ŝe to grupa SLD rządząca poprzednio 

Powiatem wydała KRONOSPAN-owi sporne pozwolenia, 

− obecnie Miasto zmierza do wyegzekwowania od tej firmy działań proekologicznych, 

− przyznał, Ŝe był przeciwny postawieniu w centrum miasta tablicy świetlnej, informującej o poziomie 

zanieczyszczeń powietrza, poniewaŜ trzeba zachowywać się racjonalnie, 

− jeśli uda się udowodnić, Ŝe głównym sprawcą zanieczyszczeń benzo(a)pirenem jest ta firma, naleŜy podjąć 

działania nawet do zamknięcia zakładu włącznie. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− jak wykonywana jest umowa o dofinansowanie, podpisana z KRONOSPAN-em? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− umowa ta dotyczy dofinansowania rekultywacji jeziora i to jest wykonywane, 

− odnośnie badań powietrza nad zakładem umowa nie była spisywana. 

 

Roman Matuszak radny: 

− czy moŜliwe jest od strony prawnej zweryfikowanie przez Urząd Wojewódzki decyzji o dopuszczeniu emisji 

przez KRONOSPAN, w tym pod kątem emisji benzo(a)pirenu?, 

− jak wynika z dzisiejszych wypowiedzi, w dotychczasowych decyzjach takiego składnika nie było, czy to 

znaczy, Ŝe tego składnika zakład nie moŜe emitować? 

 

Bogumił Kłyk radny: 

− zwrócił się z pytaniem do Inspektora WIOŚ, czy instytucja ta otrzymuje od KRONOSPAN-u raporty 

dotyczące zanieczyszczeń powietrza? 

 

Andrzej Miluch Zachodniopomorski Wojewódzki Inspekt or Ochrony Środowiska: 

− WIOŚ nie bierze udziału w procedurze wydawania pozwoleń środowiskowych, 

− zakład ten robił wszystko, by wykazać, ze nie zachodzi konieczność uzyskania pozwolenia zintegrowanego, 

− kontrole nie wykazały przekroczeń emisji określonych w decyzjach. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− jeśli w decyzji nie ma wymienionego benzo(a)pirenu to czy KRONOSPAN jest emiterem, tej substancji i czy 

moŜe ją emitować? 

− to trzeba koniecznie ustalić. 

 

Dr in Ŝ. Małgorzata Landsberg-Uczciwek, Naczelnik Wydziału  Monitoringu WIO Ś w Szczecinie: 

− to prosta sprawa, by wykonać takie badania, 

− proces produkcyjny w KRONOSPAN-ie jest znany, i chyba nikt nie będzie kwestionował, Ŝe tam występuje 

benzo(a)piren. 
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Andrzej Bratkowski radny: 

− zwrócił się do Starosty Powiatowego, aby ustosunkował się do argumentów Burmistrza, Ŝe to poprzednio 

rządząca powiatem grupa SLD wydała KRONOSPAN-owi sporne pozwolenia. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił radnemu Andrzejowi Bratkowskiemu uwagę, Ŝe zadane przez niego pytanie nie jest bezpośrednio 

związane z tematem obrad, i Ŝe jeśli Pan Starosta zechce ustosunkować się do postulatu radnego, to moŜe 

to uczynić, ale w innych okolicznościach i nie na tej sesji. 

 

Roman Matuszak radny: 

− czy jest moŜliwe zweryfikowanie pozwoleń wydanych dla firm działających na terenie zakładu w ramach 

grupy KRONO?, 

− jeŜeli w tych decyzjach nie wymieniono benzo(a)pirenu, to czy moŜna zakazać emitowania tej substancji czy 

nie? 

 

Zygmunt Kozłowski, Kierownik Biura Geologii i Polit yki Ekologicznej Urz ędu Marszałkowskiego 

Województwa Zachodniopomorskiego: 

− pozwolenia wydaje się na czas określony,  

− nie wie, dlaczego w pozwoleniach dla KRONOSPAN-u nie wskazano bezno(a)pirenu, poniewaŜ uczyniła to 

poprzednia władza, 

− moŜna albo zakład ukarać, albo zobowiązać do uzyskania koniecznego pozwolenia, 

− grupa KRONO jest rozdrobniona na mniejsze zakłady aby uniknąć konieczności uzyskania pozwolenia 

zintegrowanego. 

 

Andrzej Miluch Zachodniopomorski Wojewódzki Inspekt or Ochrony Środowiska: 

− uchwalone plany działań naprawczych mogą narzucić dodatkowe obowiązki, bez konieczności zmieniania 

decyzji. 

 

Krzysztof Lis Starosta Powiatowy: 

− odnosząc się do postulatu radnego Andrzeja Bratkowskiego wyjaśnił, Ŝe nie zamierza tłumaczyć wydanych 

poprzednio decyzji, poniewaŜ to nie przesłuchanie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− czy jeśli w decyzji wydanej do 2013r. nie wskazano benzo(a)pirenu, to znaczy, Ŝe do 2013r. WIOŚ  

nie będzie mógł zbadać poziomu emisji w KRONOSPAN-ie? 

 

Andrzej Miluch Zachodniopomorski Wojewódzki Inspekt or Ochrony Środowiska: 

− moŜna wykonać te badania, ale w przypadku przekroczenia stęŜenia nie będzie moŜna nałoŜyć na zakład 

kary, ani obarczyć go odpowiedzialnością, 

− moŜna przekazać te informację do Wojewody, 
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− sankcje będą moŜliwe jedynie wówczas, gdy przekroczenie stęŜenia będzie niezgodne z miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego. 

 

Dr in Ŝ. Małgorzata Landsberg-Uczciwek, Naczelnik Wydziału  Monitoringu WIO Ś w Szczecinie: 

− zwróciła się z pytaniem do Inspektora WIOŚ, czy przegląd ekologiczny moŜe mieć w omawianym przypadku 

zastosowanie? 

 

Andrzej Miluch Zachodniopomorski Wojewódzki Inspekt or Ochrony Środowiska: 

− taka procedura stosowana jest w przypadku stwierdzenia naruszeń emisji, które nie są ujęte  

w pozwoleniach, a które wykraczają poza granice zakładu. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwracając się do zaproszonych gości stwierdził, Ŝe współpraca z Miastem instytucji, które reprezentują, 

powinna polegać między innymi na jak największej liczbie przekazywanych wzajemnie informacji, 

− Miasto od KRONOSPAn-u nie ma Ŝadnych danych, 

− WIOŚ powinien przeprowadzić pomiary, by uzyskać niezbędne dane. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe o udzielenie głosu poprosiła Pani dr Joanna Pawłowicz, współzałoŜycielka 

nowopowstającego stowarzyszenia, podejmującego działania na rzecz ochrony środowiska,  

− dopuścił do w/w wystąpienia. 

 

Joanna Pawłowicz, przedstawicielka grupy mieszka ńców popieraj ących protest przeciwko 

zanieczyszczaniu środowiska przez firm ę KRONOSPAN: 

− wyjaśniła, Ŝe protest poparło ponad 5,5 tys. mieszkańców, 

− tak duŜa liczba podpisów skłoniła inicjatorów protestu do przystąpienia do załoŜenia stowarzyszenia, 

którego celem będzie ochrona nie tylko jakości powietrza w naszym mieście i powiecie, ale takŜe ochrona 

jakości wody i ochrona lokalnych ekosystemów, 

− mieszkańców dodatkowy monitoring nie interesuje, poniewaŜ sami czują i widzą pył unoszący się  

w powietrzu, 

− pochwaliła stanowcze stanowisko Burmistrza, ale skrytykowała w ostrych słowach wypowiedzi zaproszonych 

gości, nazywając zwlekanie z konkretnymi działaniami  3 lata „kabaretem”, 

− wyjaśniła, Ŝe od wielu lat osobiście prowadzi badania jakości powietrza nad Szczecinkiem, i Ŝe z badań tych 

wynika stałe pogarszanie się jakości powietrza, 

− poinformowała, Ŝe protest z podpisami kliku tysięcy mieszkańców zostanie na tej sesji złoŜony na ręce 

Burmistrza Miasta. 

 

Dr in Ŝ. Małgorzata Landsberg-Uczciwek, Naczelnik Wydziału  Monitoringu WIO Ś w Szczecinie: 

− stwierdziła, Ŝe mówiąc o trzyletnim okresie trwania procedury opierała się na prawie Unii Europejskiej, 

− zapewniła, Ŝe ma dobrą wolę, by pomóc w rozwiązaniu omawianego problemu. 
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Andrzej Miluch Zachodniopomorski Wojewódzki Inspekt or Ochrony Środowiska: 

− potwierdził, Ŝe obecność na sesji  przedstawicieli WIOŚ i Urzędu Marszałkowskiego jest wyrazem dobrej 

woli z ich strony. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− podziękował zaproszonym gościom za przybycie, 

− podsumował, Ŝe obecnie najwaŜniejszą sprawą jest zdiagnozowanie i udowodnienie, kto jest  sprawcą 

zanieczyszczeń, 

− widzi wolę współpracy z Miastem zaproszonych gości, 

− zapewnił, Ŝe ze swojej strony uczyni wszystko, aby jak najszybciej nastąpiła poprawa sytuacji, 

− podziękował Staroście  za wykonanie obszernej pracy. 

 

Na ręce Burmistrza Miasta mieszkańcy złoŜyli protest z podpisami ponad 5,5 tys. osób. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− podziękował zaproszonym gościom za udział w sesji, 

− o godz. 12:45 ogłosił 15 minutową przerwę do godz. 13:00. 

 

Obrady zostały wznowione o godz.13:00. Swoją nieobecność w tej części obrad usprawiedliwił radny Andrzej 

Bratkowski. Obecnych na sali obrad 17 radnych. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do realizacji kolejnych punktów porządku obrad, poczynając od pkt 31. 

 

Ad. 31. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.  

− uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 32. Informacja Przewodnicz ącego RM.  o działalności w okresie od 28.04.2009r. do 08.06.2009r. 

W okresie tym do Rady Miasta wpłynęły następujące pisma:  

 

1. rezygnacja Pana Krzysztofa KrzyŜanowskiego z pełnienia funkcji radnego, uchwała w tej kwestii była 

przedmiotem obrad dzisiejszej sesji; 

 

2. projekt uchwały przygotowanej przez Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości i Szczecineckiej Wspólnoty 

Samorządowej w sprawie nadani nazwy ulicy (ul. Św. Rozalii), uchwała w tej sprawie b została podjęta na 

dzisiejszej sesji; 

 

3. pismo Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 29 maja 2009r. adresowane do władz samorządowych 

w całym województwie, zawierające informację o obowiązku przesyłania dokumentów do publikacji 

w Dzienniku Urzędowym takŜe drogą elektroniczną; 
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4. 14 pism dotyczących spraw mieszkaniowych, które zostały skierowane do Komisji Problemów Społecznych 

Rady Miasta Szczecinek. 

 

Ad. 33. Wnioski i zapytania radnych.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował radnych o przygotowanym przez Biuro Rady Miasta formularzu, mającym na celu ułatwienie 

przedstawienie przez radnych zgłaszanych przez nich pytań i wniosków, 

− poprosił radnych, by po przedstawieniu ewentualnych pytań lub wniosków treść tych wystąpień zapisać  

w w/w formularzu i zostawić formularz w Biurze Rady Miasta. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zgłosił wniosek o dokonanie realizacji ustaleń pomiędzy Zarządem KRNOSPAN PL a przedstawicielami 

Miasta poczynionymi 7 października 2004r. 

− w części ustalenia zostały zrealizowane, w części nie. 

Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który zostanie załączony do niniejszego 

protokołu. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radny Platformy Obywatelskiej: 

− w imieniu Klubu Radnych wniósł o powołanie Komisji (Zespołu) ds. ochrony środowiska, jakości powietrza, 

wody i gleby, 

− zaproponował powołanie do składu tej Komisji przedstawicieli Rady Miasta Szczecinek, przedstawicieli Rady 

Powiatu Szczecineckiego, Starosty Powiatowego, przedstawicieli szczecineckich stowarzyszeń, 

zajmujących się działalnością na rzecz ochrony środowiska. 

Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który zostanie załączony do niniejszego 

protokołu. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− zapytał o ofertę letniego wypoczynku w mieście dla dzieci i młodzieŜy szczecineckiej. 

 

Joanna Powałka Dyrektor ZBSiP: 

− odpowiadając na pytanie radnego Andrzeja Sochaja poinformowała, Ŝe w nadchodzącym sezonie letnim 

półkolonie dla szczecineckich dzieci organizowane będą w Gimnazjum nr 1 oraz w Szkole Podstawowej 

nr 4, 

− będzie teŜ organizowany tydzień Kultury Holenderskiej, 

− będą wyjazdy w 4 grupach do róŜnych miejscowości, między innymi do Zakopanego, Ustronia Morskiego. 

 

Marta Niewczas Kierownik MOPS: 

− poinformowała o sfinansowaniu wypoczynku dla ok. 60 dzieci,  

− w ramach wypoczynku zrealizowany zostanie równieŜ program socjoterapeutyczny. 
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Bogumił Kłyk radny: 

− przedstawił prośbę p. Mieczysława Bercia, o przekazanie Burmistrzowi Miasta podziękowania za 

dofinansowanie pobytu szczecineckich dzieci na Białorusi i pobytu dzieci z Białorusi w Szczecinku. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− na prośbę radnego Andrzeja Bratkowskiego odczytał pozostawione przez radnego pismo, w którym radny 

apeluje, by Przewodniczący Rady Miasta stanął w obronie powagi i godności Rady Miasta, 

− zdaniem radnego Bratkowskiego w artykule autorstwa Burmistrza, opublikowanym w ostatnim wydaniu 

„Tematu”, została naruszona powaga radnego Sochaja. 

Pismo radnego Andrzeja Bratkowskiego w załączeniu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie uwaŜa, aby jego wypowiedzi mogły obrazić radnego, 

− nie zamierza więc radnego przepraszać. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił się z pytaniem do radnego Andrzeja Sochaja, czy czuje się uraŜony stylem wypowiedzi Burmistrza, 

uŜytym w w/w artykule. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− stwierdził, Ŝe nie czuje się obraŜony wypowiedzią Burmistrza i nie zamierza występować na Ŝadną drogę 

sądową. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe nie widzi potrzeby stawania w obronie powagi radnego Andrzeja Sochaja, poniewaŜ sam 

zainteresowany nie czuje się obraŜony, 

− zdarzenie poruszone przez radnego Andrzeja Bratkowskiego nie zaistniało na sesji, dlatego nie doszło 

równieŜ do naruszenia powagi i godności Rady Miasta. 

 

Ad. 34  
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 13:15 zamknął XXXIII sesję Rady 

Miasta Szczecinek. 

 

Protokołował:        Przewodniczący RM: 
 
Dariusz Krupski                    Wiesław Suchowiejko 


